

JASPER INVESTMENTS LIMITED
(the “Company”)
(Company Registration No. 198700983H)

Collaboration Agreement with
SEATAC HOLDINGS PTE LTD
- a marine transportation service and support provider
与 SEATAC 控股有限公司合作协议
- 海运服务和支持提供商

The Board of Directors of the Company (the “Board”) refers to the Company’s announcement released on 5 September 2016 on the in-principle understanding arrived at with Guangdong Zhuhai City LuYuan Construction Engineering Co (广东珠海市路源建筑工程有限公司)(“LuYuan”) pursuant to which act LuYuan would engage the services of the Company to project manage certain aspects of the infrastructural projects secured by LuYuan (including the reclamation works off Sanya in connection with the construction of the new Hainan International Airport and marine transportation of aggregates within the Pearl River Delta region).

本公司董事会（“董事会”）于2016年9月5日在新交所刊登的公告，内容有关与广东珠海市路源建筑工程有限公司（以下简称“路源”）达成的原则谅解，根据该条款，路源将聘用本公司的项目管理服务为其基础设施项目服务（包括新海南国际机场在三亚的填海工程和珠江三角洲地区的物料海运相关项目）。

Please refer to the following announcements released by the Company under the General Announcement category for details:

有关详情，请参阅本公司在新交所一般公告类别发布的以下公告：

- *“Proposed New Assignments as Project Manager for Infrastructural Projects”* (published on 5 September 2016 at 05:15:27 – Announcement Ref SG1609050THR9ORU)
于2016年9月5日5点15分在新交所一般公告类别刊登的公告，公告标题为“建议担任基建工程的项目经理”（公告编号 SG1609050THR9ORU）
- *“Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge Project – Appointed as Project Manager for the Marine Transportation of Aggregates and other Construction Materials (including Earth and Rocks)”* (published on 1 December 2016 – Announcement Ref SG1612010THRIRBC)

于2016年12月1日在新交所一般公告类别刊登的公告，公告标题为“香港 - 珠海 - 澳门大桥项目 - 委任项目经理负责物料及其他建筑材料（包括土石）的海上运输管理”（公告编号 SG1612010THRIRBC）

- *“Participation in Feasibility Studies and Site Survey – New Hainan International Airport Project”* (published on 11 December 2016 at 19:01:26 – Announcement Ref SG1612110THRM9N1) for details.

于2016年12月11日19点01分在新交所一般公告类别刊登的公告，公告标题为“邀请参与可行性研究和现场勘查 - 新海南国际机场项目”（公告编号 SG1612110THRM9N1）

Capitalised terms and expressions shall, unless otherwise defined in this announcement, bear the same meaning ascribed to each of them in the above-mentioned announcements.
除非本公告另有界定，否则本公告所用词汇及词语均与上述公告所载者具有相同涵义。

Collaboration with SeaTac Holdings Pte. Ltd. 与 SeaTac 控股有限公司合作

As previously announced, in light of the impending LY Projects that the Company is expected to take on (including assignments relating to the announced Hong Kong–Zhuhai–Macau Bridge project and the new Hainan International Airport project), the Management has commenced and is in continuous discussions with a few unrelated third parties with established track record in the business of marine transportation (including the transporting of aggregates) with a view towards engaging the transportation services and support of one or more third parties for the purposes of undertaking the relevant assignments in relation to the LY Projects.

正如先前公布，鉴于公司预计即将展开的路源项目（包括与已宣布的港珠澳大桥项目及新海南国际机场项目有关的任务），管理层已开始与一些在海运（包括物料运输）方面具有良好记录的第三方进行持续的商讨，以期获得一个或多个第三方参与运输服务和支援，以便进与路源项目相关任务。

The Board is pleased to inform Shareholders that the Company has entered into an agreement with SeaTac Holdings Pte. Ltd. (“**SeaTac**”) pursuant to which the Company and SeaTac have agreed in-principle to collaborate and co-operate with one another to undertake the marine transportation aspects of the LY Projects that are assigned to the Company from time to time. 董事会欣然通知股东，本公司已与 SeaTac 控股有限公司（“SeaTac”）原则上同意彼此合作，承担路源委任于本公司项目的不定时海上运输部分。

SeaTac and its affiliates specialize in brokering services covering valuations, audits, sale and purchase of commercial marine and offshore vessels, resale of second hand vessels, demolitions and more. They also have a chartering and commercial operations team, ship and crew management team responsible for chartering of third party vessels, voyage operations, as well as commercial performance measurement.

SeaTac 及其附属公司专注于代理服务，包括商业船舶和海上船只的估价，审计，销售和购买，二手船转售，拆除等。他们还有租船和商业运营团队，船队和船员管理团队负责包租第三方船只，航行运营，以及商业性能测量。

The Company intends to employ SeaTac's expertise and services to fulfill the Company's obligations to provide marine transportation services and support (including vessel and crew management services) in the context of some or all of the LY Projects (including the above-mentioned projects) that the Company may from time to time be engaged in. Any collaboration and co-operation in relation to a LY Project shall be subject to final contract including further agreement on the terms and conditions of such collaboration and co-operation. The collaboration and co-operation are on a non-exclusive basis.

本公司拟使用 SeaTac 的专业知识及服务履行本公司在部分或全部路源项目（包括上述项目）中提供不定时的海运服务及支援（包括船舶及船员管理服务）的责任。任何与路源项目有关的合作协议应以路源的合同为最终依据，包括此合作协议进一步达成的条款。合作型式将是非排他性的。

BY ORDER OF THE BOARD

按照董事会的指示

Ow Earng Hong
Executive Chairman
11 December 2016

胡恩宏
执行主席
2016年12月11日